

PROTOKÓŁ

Posiedzenia LV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice

Posiedzenie LV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 27 września 2018 r. w budynku Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A

W załączeniu do protokołu:

1. oryginały uchwał,
2. projekt porządku obrad (zaproszenie),
3. lista obecności radnych.

Posiedzenie sesji LV otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz prawomocność obrad.

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.10 do godz. 19.55

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasioneck-Sacha – członek Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice.

Ad. 1

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując 5 punkt porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć on będzie druku projektu uchwały po autopoprawce projektodawcy (druk 428A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. Zostały zgłoszone dwa wnioski o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad z odstępniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu Dzielnicy VI. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad:

1. w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018, druk nr 429

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:

za – 17, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 4

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6.

2. w sprawie znaku drogowego na ul. Palmowej, druk nr 430

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:

za – 18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7.

Ostatnim 8 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”.

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie:

1. Ustalenie porządku obrad,
2. Przyjęcie protokołu sesji LIV,
3. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, **druk nr 426**,
4. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, **druk nr 427**,
5. Podział środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019, **druk nr 428A**,
6. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018, **druk nr 429**
7. Wniosek w sprawie znaku drogowego na ul. Palmowej, **druk nr 430**
8. Oświadczenia i komunikaty.

Ad. 2

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji LIV. Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół został przyjęty.

Ad. 3

Projekt uchwały (druk nr 426) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek.

Opinia Zarządu – pozytywna.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

- Wniosek p. Bogdana Smoka o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści:
W publikatorze podstawy prawnej po sformułowaniu „poz. 1842” znajdującym się w nawiasie dopisuje się słowa: „z późn. zm.”.

Informację dotyczącą zgłoszonej poprawki przedstawił p. Bogdan Smok.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Poprawka została przyjęta.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Rada podjęła uchwałę nr LV/420/2018 w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego
--

Ad. 4

Projekt uchwały (druk nr 427) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek.

Opinia Zarządu – pozytywna.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

- Wniosek p. Bogdana Smoka o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści:

W publikatorze podstawy prawnej po sformułowaniu „poz. 1842” znajdującym się w nawiasie dopisuje się słowa: „z późn. zm.”.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Poprawka została przyjęta.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej poprawki w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Rada podjęła uchwałę nr LV/421/2018
--

w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego
--

Ad. 5

Projekt uchwały (druk nr 428A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Rada podjęła uchwałę nr LV/422/2018
--

w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2019
--

Ad. 6

Projekt uchwały (druk nr 429) przygotowany przez Zarząd w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Rada podjęła uchwałę nr LV/423/2018

w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018

Ad. 7

Projekt uchwały (druk nr 430) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie znaku drogowego na ul. Palmowej. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.:

za – 18

przeciwko – 0

wstrzymujących się – 0

nieobecnych – 3

Rada podjęła uchwałę nr LV/424/2018

w sprawie znaku drogowego na ul. Palmowej

Ad. 8

Głos zabrali:

1. P. Adam Goch:

- Poprosił w imieniu mieszkańców o uchwałę do Rady Miasta Krakowa w sprawie wymiany nakładki asfaltowej na ul. Balickiej na odcinku od wiaduktu na ul. Armii Krajowej do os. Widok. Przewodniczący poinformował, że dopóki będzie prowadzony remont wiaduktów i linii kolejowej nie będzie prowadzonego remontu drogi, ale po zakończeniu modernizacji linii kolejowej w pierwszej kolejności rozpocznie się remont nawierzchni ul. Balickiej,

2. P. Małgorzata Turek:

- Poinformowała, że ulice Rydla i Młodej Polski są źle oznakowane w związku z czym samochody jeżdżą pod prąd,
- Poinformowała, że na w/w ulicach nie ma strażników miejskich i policji celem nadzorowania tego rejonu. Przewodniczący powiedział, że przekaże sprawę służbą mundurowym, a w przypadku znaków poprosił o opracowanie stosownego pisma,
- Zgłosiła problem z rowerzystami poruszającymi się po Młynówce Królewskiej, którzy często jeżdżą bardzo szybko, bez świateł, dzwonek i czego efektem są liczne potrącenie pieszych. Przewodniczący poinformował, że jest to oznakowany szlak pieszo-rowerowy

i sposób jeżdżenia rowerzystów zależy od ich kultury. Zaproponował ewentualną likwidację ścieżki rowerowej na tym fragmencie.

3. P. Margareta Perčić:

- Zapytała czy rada dzielnicy może wpłynąć na szkoły w kwestii kart rowerowych dla uczniów. Przewodniczący poinformował, że nie ma podstaw prawnych aby wymagać od dyrektorów szkół realizowania takiego zadania. Stwierdził, że można wystosować pisma do placówek oświatowych w powyższej sprawie oraz do Urzędu Miasta Krakowa o wpisanie szkoleń dla uczniów do programu „Bezpieczny Kraków”. W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok,

4. P. Łukasz Krajewski:

- Poinformował, że w związku ze zmianami w organizacji ruchu na ul. Bronowickiej i ul. Młodej Polski mieszkańcy ulic: Jadwigi z Łobzowa, Krzywego Zaułka, Staszczyka mają ogromne problemy w dotarciu do centrum miasta. Poprosił, aby jednostka miejska zajmująca się w/w kwestiami spróbowała ułatwić życie mieszkańcom np. przez częściowe otwarcie ulic. Przewodniczący poinformował, że przejechał wszystkie ulice w tym rejonie i według niego organizacja ruchu jest optymalna i wszelkie zmiany wprowadzą chaos. Dyskusja pomiędzy p. Łukaszem Krajewskim i p. Bogdanem Smokiem.

5. P. Marta Drużkowska:

- Poprosiła o zamieszczenie informacji na stronie internetowej Dzielnicy VI o bezpłatnej komunikacji na linii autobusowej nr 704 i 713. Przewodniczący poinformował, że w w/w autobusach będą zaklejone kasowniki,

6. P. Małgorzata Sroczyńska:

- Zgłosiła pomysł utworzenia nowej linii autobusowej do Cichego Kącika przez ul. Piastowska. Głos w dyskusji zabrała p. Małgorzata Turek,

7. P. Waldemar Antosiewicz:

- Zapytał radnych czy wiedza coś na temat pedofila grasującego przy Szkole Podstawowej nr 93. Głos zabrali: p. Margareta Perčić, p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok.

8. P. Bogdan Smok:

- Poinformowała, że termin wyborów do Rad Dzielnic został ustalony na 2 grudnia,
- Poinformował, że kolejna sesja planowana jest w ostatni czwartek października, ale termin może ulec zmianie,
- Poinformował, że po zakończeniu kadencji obecnej Rady Dzielnicy będzie funkcjonował tylko Zarząd Dzielnicy.

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady LV sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.

**Przewodniczący Rady
Dzielnicy VI Bronowice**

Bogdan Smok

Protokół sporządził:
Jacek Łaz